
Dag Arne en Ruud, 

  

Graag zou ik de rondvraag van MME a.s. maandag willen gebruiken om de volgende vragen 

te stellen. Ik heb deze al aan Remco doorgegeven. 

  

Groet en tot maandag, 

Herman 

  

--- 

Onder de inwoners van Austerlitz bestaan al geruime tijd zorgen over de kruising van de 

Austerlitzseweg met de N224. Voor auto’s vanaf de Austerlitzseweg is het op sommige 

momenten van de dag erg moeilijk en gevaarlijk om op de N224 te komen, omdat er een 

fietspad overgestoken dient te worden en het moeilijk is om tussen het doorgaande verkeer op 

de N224 in te voegen. Daarnaast zijn er plannen voor de nabijgelegen KNVB locatie, die kan 

leiden tot een verdere toename van verkeer. Bewonersgroepen zijn al ruim vier jaar in overleg 

met de gemeente hierover. 

  

De CDA fractie in Zeist heeft hierover recent vragen gesteld aan het college van Zeist en als 

reactie gekregen dat dit een volledige provinciale aangelegenheid is en de provincie de 

doorstroming op deze kruising als een probleem ziet. Het college van Zeist gaf daarbij aan dat 

over deze kruising ambtelijk overleg plaatsvindt dat voor het einde van dit jaar moet zijn 

afgerond. 

  

Onze fractie heeft hierover de volgende vragen: 

1.     Is het college van mening dat deze kruising een knelpunt vormt t.a.v. doorstroming 

en/of verkeersveiligheid? 

2.     Is de provincie in eerste instantie aan zet voor de verbetering van deze kruising of 

ziet het college dit als een gemeentelijke aangelegenheid? 

3.     Ziet het college mogelijke verbeteringen voor de kruising? 

4.     Is het college bereid om PS te informeren over de uitkomsten van het ambtelijk 

overleg dat nu gaande is? 

 


